
 
 

 
 

NAGOVOR PREDSEDNIKA SLS OB REFERENDUMU O 
ARBITRAŽNEM SPORAZUMU 

Video posnetek predsednikovega nagovora si lahko ogledate s klikom na naslednjo povezavo. 

http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc&feature=player_embedded
http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc&feature=player_embedded
http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc


 

KRITIČNE MISLI UGLEDNIH PRAVNIKOV IN 
INTELEKTUALCEV O ARBITRAŽNEM SPORAZUMU 

  Pahor  uporab l ja  re tor iko groženj  
  Jaz  zvonim zdaj ,  ko toče še  n i  
  In terv ju  z  dr .  Francetom Bučar jem:  Div j i  kap i ta l i zem je  naravni  s is tem 
  Bučar  za  MMC:  Obnašamo se kot  podre jena prov inca Hrvaške 
  Kako so  T ro janc i  gradi l i  napis  “S loveni ja  prot i  arb i t raž i ”  
  Bučar :  S loveni ja  je  napot i  ide j i  ve l ike  Hrvaške 
  Dr .  T ine Hr ibar  o  pomanjk l j i vost ih  v  arb i t ražnem sporazumu 
  Dr .  France Bučar ,  dr .  T ine  Hr ibar  in  p isate l j  Bor is  Pahor  o  "s tatusu quo" 

POSLANICA PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA 
ŽERJAVA OB 22. OBLETNICI USTANOVITVE PRVE 
DEMOKRATIČNE POLITIČNE STRANKE PO II. SVETOVNI 
VOJNI V SLOVENIJI 

12. maj 2010 
Spoštovani, 
danes mineva 22 let od ustanovitve prve demokratične politične stranke po 2. svetovni vojni v Sloveniji – Slovenske 
kmečke zveze in Zveze slovenske kmečke mladine -, velikega dogodka, ki je pomenil začetek zgodovinsko 
pomembnih političnih sprememb v Republiki Sloveniji in s tem v državi SFRJ v smeri prehoda iz komunističnega 
sistema v demokracijo in tržni ekonomski sistem.  
Leto 1988 je bil čas, ko smo se Slovenci odločili za spremembe v tedanjem družbenem ter političnem prostoru. 
Slovenski intelektualci, kmetje, študentje biotehniških ved ter ljudje s podeželja so ozavestili, da je položaj kmeta 
slab, se začeli zbirati in oblikovati odločitve za soustvarjanje boljšega jutri. Naj spomnim, da je februarja 1988 v reviji 
Mladina prof. dr. Franc Zagožen objavil kritiko povojne kmetijske politike in predlagal ustanovitev Zveze slovenske 
kmečke mladine kot samostojne stanovske organizacije, ki naj bi ji sledila ustanovitev podobne stanovske 
organizacije odraslih, Slovenske kmečke zveze, znotraj SZDL - ustanovitev organizacij kmetov, ki sta po Zagožnovih 
takratnih napovedih bili nujno potrebni in ki bosta prvi poklicani k spreminjanju obstoječega stanja. SKZ, katere prvi 
statut je nastal ob pomoči prof. dr. Franceta Bučarja, je zanetila plamen, pa čeprav kot stanovska organizacija. Čas 
namreč še ni bil zrel za registracijo kakšnih političnih organizacij ali bog ne daj strank, zato so se registrirali kot 
društvo. Ta plamen je privedel do zbiranja kritičnih mas civilno-družbenih pobud Slovenk in Slovencev, do plebiscita, 
izločitve iz SFRJ, osamosvojitve, ubranitve svoje samostojnosti, sprejema ustave samostojne republike in 
mednarodnega priznanja.  

http://www.youtube.com/watch?v=9itY3pGLkMc�
http://www.zurnal24.si/slovenija/pahorjev-umetniski-vtis-o-arbitrazi-170509
http://24ur.com/novice/slovenija/pahor-zeli-ustvariti-umetniski-vtis.html
http://www.dnevnik.si/tiskane_izdaje/objektiv/1042359475
http://www.rtvslo.si/slovenija/bucar-za-mmc-obnasamo-se-kot-podrejena-provinca-hrvaske/230120
http://www.politikis.si/?p=7185
http://www.finance.si/279623/Buar-Slovenija-je-napoti-ideji-velike-Hrvake
http://www.youtube.com/watch?v=vRPPSKDZLDo&feature=player_embedded
http://www.youtube.com/watch?v=x8MuFcU6lxk&feature=related


Slovenska kmečka zveza, katere prvi predsednik je bil Ivan Oman, se je leta 1992 preimenovala v Slovensko ljudsko 
stranko in kot prva demokratična politična stranka po 2. svetovni vojni zamajala trdnjavo privilegija in ekskluzive 
vladanja Komunistične partije. Pomenila je demokratizacijo in rojevanje tudi drugih demokratičnih političnih pobud, 
politični začetek uresničevanja demokratičnih sprememb.   
SKZ je odigrala tudi pomembno vlogo v koaliciji DEMOS. Idejni oče Ivan Oman je tedaj izgovoril znamenite besede: 
»Na volitve gremo zato, da zmagamo«. Zmagati na volitvah je pomenilo uresničitev idej koalicije DEMOS s ciljem 
dosega demokratizacije in suverene Slovenije na miren način. Koalicijske stranke  DEMOSA so z zmago na prvih 
demokratičnih volitvah uresničile zastavljen cilj.  
V Slovenski ljudski stranki smo ponosni na pogumne ljudi, ki so imeli drzno vizijo za boljšo perspektivo za slovensko 
kmetstvo v tistem času v skupnem gibanju slovenskih kmetov, ki je vodilo do ustanovitve Slovenske kmečke zveze - 
na pobudnika in idejnega očeta Slovenske kmečke zveze prof. dr. Franca Zagožna ter na prvega predsednika 
Slovenske kmečke zveze Ivana Omana. Na vse, ki so dihali zrak sprememb 12. maja 1988 na ustanovnem zboru SKZ 
in ZSKM v Unionski dvorani v Ljubljani, na vse, ki so stopili na pot demokratizacije slovenskega naroda. 
V Slovenski ljudski stranki smo ponosni na pogumne ljudi, ki so doživljali to, kar danes opisuje Ivan Oman: »Kot v 
napetem filmu so se vrstili dogodki. Prva zgodba, prvi šok: 57. številka Nove revije; Teoretična utemeljitev gibanja za 
slovensko državo. Druga zgodba: 12. maj 1988, Union. Kmetje presenetijo z ustanovitvijo Slovenske kmečke zveze 
(SKZ). Šokantna novica ne le za Slovenijo in Jugoslavijo, pač pa tudi za Evropo. V mali Sloveniji – velik dogodek. Dotlej 
je obstajala samo poljska Solidarnost. Ker se je to zgodilo, je lahko nastopila tretja zgodba: Demos. Ker smo imeli 
Kmečko zvezo in Demos, je nastopila četrta zgodba. Na cvetno nedeljo 1990 zmaga na volitvah, nato pa nasproti peti 
zgodbi. Svobodna Slovenija.« 
Danes, 22 let po teh demokratičnih spremembah, se je zgodilo mnogo stvari. Na področju političnega, družbenega in 
gospodarskega razvoja smo v teh letih dosegli veliko, iz socialističnega ekonomskega sistema smo prešli v tržno 
ekonomijo, vstopili v EU in med drugim zamenjali tudi svojo slovensko valuto tolar v evro. Velike spremembe, ki pa, 
kot je videti danes, zagotovo nimajo le pozitivnih učinkov oziroma si moramo priznati, da na marsikaterem področju 
nismo naredili dovolj, ponekod celo odločno premalo. V hlastanju za političnimi in ekonomskimi spremembami se 
nam je s prehodom na tržni ekonomski sistem zgodila tudi divja privatizacija, skozi proces kapitalističnega delovanja 
družbenega sistema pa se nam je zgodila tudi kriza vrednot, v kateri smo pozabili na sočloveka, na delavca, na kmeta 
– na malega človeka, za katerega danes žal tudi pravna država ne velja enako kot za človeka z vplivom, zvezami in 
veliko denarja. 
 Kmečko prebivalstvo se je pred 22 leti spraševalo, ali mora kmet res le ubogati? Danes se jaz sprašujem isto: ali 
mora kmet, delavec, študent, upokojenec, član družine, državljan – danes res le ubogati? Lahko ljudje na najvišjih 
položajih kršijo zakone in s tem ogrožajo življenja ljudi, pa naša izvršna oblast to prepozna le zgolj kot disciplinsko 
kršitev? Lahko razvrednotimo družino kot temeljno celico slovenske družbe s posvojitvami otrok s strani istospolnih 
parov? Lahko študij res postane zgolj privilegij premožnih? Lahko nek menedžer prejme 1 milijon evrov odpravnine, 
mnogim delavcem z minimalno plačo pa med tem lahko podjetja nekaznovano ne plačujejo prispevkov za 
zdravstveno in pokojninsko zavarovanje? Lahko zanemarimo slovenskega kmeta in sposobnost samostojne 
samooskrbe s hrano? In lahko država na vsakem koraku potepta javni interes? 
V Slovenski ljudski stranki na vsa vprašanja odgovarjamo z odločnim NE. Demokracijo in spremembo politično-
ekonomskega sistema smo si v tistih prelomnih časih izborili ravno zato, da bomo lahko v svoji suvereni državi bolje 
in pravičneje skrbeli za vse, za pravično pravno državo, predvsem pa za inovativen gospodarski razvoj, temelječ na 
družbi znanja, od katerega bo družba kot celota imela koristi. Zato smo v Slovenski ljudski stranki zaskrbljeni, ker 
aktualna Vlada RS kljub gospodarski krizi in kljub našim neštetim pozivom za ukrepanje, tako na ravni proti-kriznih 
ukrepov kot ukrepov za zagotovitev pravičnejše pravne države in učinkovitega zastopanja javnega interesa, še vedno 
ne stori ničesar oz. nikakor ne dovolj.  
Ob današnjem dnevu, ko se v Slovenski ljudski stranki spominjamo svoje ustanovitve – rojstva pomladi naroda, 
demokratičnih sprememb in kasnejše slovenske osamosvojitve, nikakor ne moremo niti mimo kritike načina, kako 
današnja slovenska oblast brez širšega dialoga in soglasja ter brez sodelovanja pravne stroke ureja vprašanje 
slovensko-hrvaške meje. Slovensko ozemlje je namreč temelj naše državnosti, aktualna slovenska Vlada RS pod 
vodstvom predsednika Vlade RS Boruta Pahorja pa se je o nedvomno nespornem slovenskem ozemlju (med drugim 
zaselki na levem bregu Dragonje in levem bregu Mure pri Hotizi) pripravljena pogajati brez posebnih zahtev s 
sosednjo Hrvaško. Še več, aktualna Vlada RS je z arbitražnim sporazumom o meji s Hrvaško pripravljena celo 
zakockati slovenski teritorialni dostop do mednarodnih voda, čeprav bi lahko v luči približevanja vstopanja Hrvaške v 
EU ohranitev neposrednega dostopa na odprto morje lahko odločno zahtevala. V Slovenski ljudski stranki tej 
nespametni zunanji politiki aktualne oblasti odločno nasprotujemo in bomo storili vse, da bo Sporazum o arbitraži o 
slovensko-hrvaški meji na referendumu 6. junija 2010 zavrnjen. Kajti, kot smo se pred dvaindvajsetimi leti borili za 
demokratizacijo Slovenije, za slovensko osamosvojitev – tako se moramo boriti tudi danes za ohranitev nesporno 
slovenskega ozemlja in morja, kot ga opredeljujeta tudi Temeljna ustavna listina in Ustava RS. 
Spoštovani, 
ob današnji 22. obletnici ustanovitve Slovenske kmečke zveze, današnje Slovenske ljudske stranke, čestitam vsem 
pogumnim ustanoviteljem, članicam in članom SLS ter vsem, ki spremljajo naše aktualno politično delo in se vanj 
vključujejo z željo, da kot državljani, kmetje, delavci, študentje in upokojenci, člani družine – ne le ubogate, ampak se 
zavedate svojih pravic in možnosti, da z aktivnim sodelovanjem v družbi tudi danes lahko uveljavljamo voljo ljudstva, 
demokracijo, zaščitimo slovensko ozemlje in morje in uveljavljamo pozitivne spremembe za boljši gospodarski in 
socialni jutrišnji dan. 

mag. Radovan Žerjav, predsednik Slovenske ljudske stranke 



NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 18. MAJA DO 24. MAJA 
2010 
Torek, 18. maj 2010: 

 ob 8. uri kolegij predsednika SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 
 ob 10. uri seja Zveze upokojencev pri SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani  
 ob 8.30 uri 9. nujna seja Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katerega predsednik je poslanec 

SLS Franc Bogovič 
 ob 9. uri 13. redna seja Komisije DZ RS po Zakonu o preprečevanju korupcije, katere član je poslanec SLS Gvido 

Kres 
 ob 10. uri nadaljevanje 17. redne seje Državnega zbora RS 

 
Sreda, 19. maj 2010: 

 ob 8.30 uri 12. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi suma 
klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja Golobiča, katere 
član je poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 9. uri nadaljevanje 17. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 9. uri začetek aktivnosti na informativni stojnici SLS PROTI arbitražnemu sporazumu na Prešernovem 

trgu v Ljubljani 
 ob 19. uri 24. seja RO SLS Koroška v sejni sobi Občine Dravograd v Dravogradu 

 
Četrtek, 20. maj 2010: 

 ob 9. uri nadaljevanje 17. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 19. uri skupna seja MO SLS Ljubljana, RO SLS Osrednja Slovenija in Dolomitsko – Barjansko – 

Grosupeljsko v prostorih Glavnega tajništva SLS v Ljubljani 
 
Petek, 21. maj 2010: 

 ob 8. uri 58. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 8. uri 15. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega član je poslanec SLS 

Franc Pukšič 
 ob 9. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Pivki pred občinsko stavbo 
 ob 10. uri nadaljevanje 17. redne seje Državnega zbora RS 
 ob 11.30 uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Postojni, ki se ga bosta 

udeležila podpredsednica SLS Olga Franca in predsednik OO SLS Postojna ter član IO SLS Josip Bajc 
 ob 20. uri redni občni zbor OO SLS Žirovnica v prostorih gostilne Trebušnik v Žirovnici 
 ob 20.30 uri slavnostno odprtje 28. Vinske vigredi (več informacij dobite tule)  

 
Sobota, 22. maj 2010: 

 ob 8. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Novi Gorici, ki se ga bo 
udeležila podpredsednica SLS Olga Franca 

 ob 10. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Murski Soboti, ki se ga bo 
udeležil predsednik SLS mag. Radovan Žerjav 

 ob 10. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu v Zagorju, ki se ga bo udeležil 
poslanec SLS Gvido Kres 

 
Nedelja, 23. maj 2010: 

 ob 8. uri odprtje informativne stojnice SLS PROTI arbitražnemu sporazumu na Vranskem 
 ob 16. uri »shod Slovencev« ob 20-letnici prvih večstrankarskih volitev na Mestnem trgu v Idriji, ki se ga bo 

udeležil tudi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav (več informacij v vabilu na dnu E-novičnika SLS) 
 
Ponedeljek, 24. maj 2010: 

 ob 16. uri volilni občni zbor SŽZ pri SLS v Logatcu v Narodnem domu Logatec 
 ob 18. uri omizje »Reforma pokojninskega sistema« v Narodnem domu Logatec, ki ga organizira OO SŽZ pri 

SLS Logatec, na katerem bo tematiko predstavil minister za delo, družino in socialne zadeve dr. Ivan Svetlik, 
na omizju pa bodo sodelovali tudi predsednik in poslanec SLS mag. Radovan Žerjav, poslanci SLS Jakob 
Presečnik, Franc Bogovič, Gvido Kres, Franc Pukšič, Janez Ribič ter predsednica SŽZ pri SLS Nada Skuk in 
drugi 

 ob 20. uri okrogla miza o arbitražnem sporazumu v organizaciji OO SLS, SDS in NSi Dobrepolje v Jakličevem 
domu na Vidmu v Dobrepolju  

SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 

http://www.vinskavigred.com/


VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK: TRADICIONALNA DRUŽINA MORA OHRANITI SVOJ STATUS – ZARADI 
OTROK, NE ZARADI ODRASLIH 

Ljubljana, 15. maj 2010 – Ob današnjem svetovnem dnevu družine v SLS opozarjamo na 
vse hitrejši razkroj družine kot vrednote in osnovne celice družbe, kjer se otrok najbolj 
naravno razvija. »V SLS ostajamo na stališču, da je družina kot univerzalna vrednota še 
edino varno zatočišče v današnjem svetu krize moralnih vrednot in storili bomo vse, da 
zaščitimo družino v klasičnem pomenu besede,« poudarja vodja PS SLS Jakob Presečnik. 
Po njegovih besedah SLS obžaluje, da »vsebuje predlog Družinskega zakonika nekatere 
sporne določbe, zaradi katerih je oviran sprejem tega dokumenta, ki je sicer v ostalih 
delih dober in dobro ureja različne težave otrok, uveljavlja pa tudi nekatere njihove 
pravice, ki do sedaj niso bile dobro urejene.« A v SLS ne moremo mimo tega, da predlog 
Družinskega zakonika z uvedbo nekaterih sprememb zadaja hude udarce družini v 
tradicionalnem pomenu besede – torej tam, kjer otroci najbolj naravno pridobijo 
življenjsko pomembne vrednote, izkušnje in znanja in imajo na voljo tako žensko kot 
moško vzgojno dimenzijo. ...več 

 
JAVNI POZIV POSLANCA SLS FRANCA PUKŠIČA PREDSEDNIKU VLADE RS 
BORUTU PAHORJU 

Spoštovani predsednik Vlade RS, gospod Borut Pahor! 

Glede na včerajšnji javni odgovor Vlade RS na moj poziv Inšpektoratu RS za notranje 
zadeve k ukrepanju za takojšnjo preprečitev nadaljnjih kršitev Zakona o volilni in 
referendumski kampanji s strani Vlade RS v času referendumske kampanje v zvezi z 
arbitražnim sporazumom o meji s Hrvaško, v katerem Vlada RS zatrjuje, da s posebno 
spletno stranjo želi zgolj »z javnostjo komunicirati o vsebini sporazuma, njegovih možnih 
posledicah in vseh odprtih vprašanjih v zvezi s tem, pa tudi predstaviti argumente za 
njegovo uveljavitev«, Vas pozivam k takojšnjemu ukrepanju proti očitni kršitvi zakona o 
referendumski in volilni kampanji ter da nemudoma prenehate z nezakonitim 
delovanjem. ...več 

 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: »PREDSEDNIK VLADE RS BORUT PAHOR, PRIČAKUJEMO, DA 
PRENEHATE GROZITI IN ŽUGATI S PRSTOM.« 
Ob zavrnitvi arbitražnega sporazuma o meji s Hrvaško je alternativna in pravična rešitev mirovna konferenca o 
nasledstvu nekdanje SFRJ 

Ljubljana, 13. maj 2010 – SLS ob izjavah z današnje novinarske konference po seji Vlade RS ponovno poziva Vlado 
RS in vso vladno koalicijo, da v referendumski kampanji nastopi z argumentirano razpravo, predstavitvijo vseh dejstev 
in brez skrivalnic, kot tudi posledic arbitražnega sporazuma o meji s Hrvaško. Ponovna retorika groženj in ustvarjanja 
strahu s strani predsednika Vlade RS Boruta Pahorja, ki jo je uporabil že lansko jesen in ki Slovenkam in Slovencem 
žuga z mednarodno izolacijo v primeru zavrnitve sporazuma, je v tem kontekstu povsem neprimerna in nedopustna. 
»Pravzaprav se dogaja točno tisto, česar so pred nedavnim na Vladi RS obtoževali nasprotnike arbitražnega 
sporazuma - Vlada RS govori o nekakšnih izrednih razmerah, ki bodo sledile zavrnitvi sporazuma,« meni predsednik 
SLS mag. Radovan Žerjav, ki še poudarja: »Prav nič se ne bo zgodilo z zavrnitvijo  arbitražnega sporazuma, Slovenija 
bo še naprej članica evropskega gospodarsko-političnega prostora, in ni navada, da se posamezne članice politično 
izolira zato, ker se zavzemajo za lastne interese,« je trdno prepričan mag. Žerjav, ki se ob tem tudi sprašuje, kaj se je 
takega zgodilo Nizozemski in Franciji, ko se nista uklonili ratifikaciji evropske ustavne pogodbe, medtem ko naj bi se 
po mnenju premiera Pahorja morali bati nekakšnega pogroma nad Slovenijo. ...več 

 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ V IMENU SLS POZVAL INŠPEKTORAT RS ZA NOTRANJE ZADEVE K 
UKREPANJU ZA TAKOJŠNJO PREPREČITEV NADALJNJIH KRŠITEV ZAKONA O VOLILNI IN REFERENDUMSKI 
KAMPANJI S STRANI VLADE RS V ČASU REFERENDUMSKE KAMPANJE 

Ljubljana, 12. maj 2010 - Kot je pojasnil poslanec SLS Franc Pukšič 40. člen Zakona o volilni in referendumski 
kampanji namreč določa, da je za izvajanje in nadzor nad izvajanjem določb tega zakona pristojen Inšpektorat RS za 
notranje zadeve. 3. člen istega zakona pa pravi, da kampanjo v primeru referenduma lahko organizira predlagatelj 
referenduma in drugi, za izid referenduma zainteresirani subjekti, ki so: državljani RS, posamezniki, ki samostojno 
opravljajo svojo dejavnost, samostojni podjetniki posamezniki in pravne osebe s sedežem v RS. Iz uvodnega besedila 
ob sprejemanju zakona izhaja tudi: "Financiranje volilne kampanje je eno osrednjih vprašanj, ki lahko bistveno vpliva 
na izid volitev, zato je predlagatelj zasledoval poglavitni cilj – preglednost virov financiranja in nadzor nad njimi.« ...več 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV NA OBISKU PRI DIJAKIH ŠKOFIJSKE KLASIČNE GIMNAZIJE 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=28255811-4E1B-E652-FEDF-104E6110E7E2&linkid=newsContent
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V sredo, 12. maja, se je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav udeležil okrogle mize na 
Škofijski klasični gimnaziji, ki jo je pripravil družbeno - politični krožek Škofijska strela, in 
spregovoril množici dijakov, ki so se udeležili zanimivega dogodka. Ob udeležbi visokih 
funkcionarjev tudi drugih političnih strank je debata o aktualnih tematikah in trenutnem 
stanju v slovenski politiki potekala sproščeno, čeprav se je retorika sem in tja tudi  
zaostrila predvsem pri vprašanjih, ki delijo stranke vladne koalicije in opozicijo. 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je poudaril, da je predvsem razočaran nad delom 
Vlade RS na področju gospodarske politike, saj smo večino ukrepov sprejeli mnogo 
prepozno, poleg tega pa se tudi na splošno večini gospodarskih panog namenja v tej 
gospodarsko - finančni krizi mnogo premalo časa in se žal ukvarjamo z vsemi mogočimi 
drugimi problemi. Dotaknil se je tudi ustvarjanja delovnih mest z višjo dodano vrednostjo 
ter poudaril, da gre za zlorabo te besedne zveze. Vsi pričakujemo, da so takšna delovna 
mesta samo v visokotehnološki industriji, pa temu le ni tako, saj se kvaliteto in dodano 
vrednost ter dobre pogoje za delavca da ustvariti pri povsem običajnih industrijskih 
proizvodnjah. Kot primer je navedel podjetje Akrapovič, ki je »samo« proizvajalec izpušnih 
sistemov, a hkrati eno najboljših na svetovnem trgu. Poudaril je tudi pomembnost 
zagotavljanja ustreznih in ugodnih pogojev za več investicij v realnem sektorju, kar 

posledično odpira več delovnih mest predvsem za mlade. ...več 

 
 
SLS URADNO ODPRLA REFERENDUMSKO KAMPANJO PROTI ARBITRAŽNEMU SPORAZUMU O MEJI S 

HRVAŠKO 

Ljubljana, 11. maj 
2010 - SLS je danes z 
odprtjem prve 
informativne stojnice 
na Prešernovem trgu 
v Ljubljani tudi 
uradno začela 

referendumsko 
kampanjo. Sledile 
bodo še stojnice po 
večjih slovenskih 
mestih, poslanci in 
ostali funkcionarji 
SLS pa bodo s svojimi 
obiski po celotni 
Sloveniji informirali 
ljudi o nevarnih 
posledicah, ki jih 
arbitražni sporazum 
prinaša. Predsednik 
SLS mag. Radovan 
Žerjav je v svojem 
današnjem nagovoru 
na Prešernovem trgu 
obžaloval, da bodo o 
tako pomembnem 
vprašanju odločali 
volivci na 

referendumu, a žal druge možnosti ni bilo, saj je Vlada RS sprejemanje sporazuma vodila tako, da opozicija nanj ni 
imela vpliva niti v Državnem zboru RS, kjer bi moral biti kot ustavna materija ratificiran z dvotretjinsko večino. Kot je 
mag. Žerjav danes še poudaril, gre pri arbitražnem sporazumu za najpomembnejše vprašanje po odločitvi za 
samostojnost Slovenije, omenjeni sporazum pa pomeni preveliko tveganje za to, da Slovenija v prihodnosti dostopa 
do mednarodnih voda po slovenskem teritorialnem morju ne bo imela več. Tveganje je po njegovem prepričanju 
nesorazmerno in samo na slovenski strani, saj lahko Slovenija izgubi vse, Hrvaška pa ničesar. Ob koncu je predsednik 
SLS mag. Radovan Žerjav volivce tudi pozval, naj tako, kot so pogumno šli na plebiscit za osamosvojitev Slovenije, 
tudi sedaj gredo pogumno na referendum in zavrnejo sporazum ter tako Evropski uniji in svetu povedo, da svojega 
morja in kopna, tistega kar je bilo od nekdaj naše, ne damo za nobeno ceno. Celoten nagovor predsednika Žerjava si 
lahko ogledate tudi v spodnjem video posnetku. ...več 

 
SLS ODPRLA INFORMATIVNO STOJNICO TUDI V MARIBORU 
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V soboto, 15. 
maja, je SLS 

odprla 
informativno 

stojnico PROTI 
arbitražnemu 

sporazumu 
tudi v 

Mariboru. 
se je 
poleg 

predsednika 
mag. 

Radovana 
Žerjava 

udeležil tudi 
župan Mestne 
občine Maribor 
Franc Kangler, 

je ob tej 
priložnosti 

povedal: »Sem PROTI arbitražnemu sporazumu. Obenem pa si kot župan želim, da se odnosi med Hrvaško in 
Slovenijo č

Odprtja 

SLS 

ki 

im prej uredijo.«  
Urnik drugih stojnic si sicer lahko ogledate v napovedniku na vrhu E-novičnika SLS. 

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
POSLANEC SLS FRANC PUKŠIČ: MINISTRA GASPARI IN GJERKEŠ SLOVENSKIM OBČINAM ODVZELA VEČ 
KOT STO MILIJONOV EVROV 

Poslanska skupina SLS zahteva sklic izredne seje Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj zaradi 
grožnje o izgubi evropskih sredstev za lokalne občinske projekte in izrednega stanja v kohezijski politiki 

Ljubljana, 12. maj 2010 – Po mnenju poslanca SLS Franca Pukšiča se uresničuje ravno tisto, na kar je SLS opozarjala 
že lansko jesen in pozneje še nekajkrat: s pomočjo generalne sekretarke Službe vlade za razvoj in evropske zadeve 
Andreje Jerina se bo regionalnim razvojnim projektom odvzelo okoli 100 milijonov evrov. »Dve tretjini tega zneska 
bodo namenili mreženju kulture, preostanek pa za mrežo urgentnih centrov in na ta način odvzeli slovenskim 
občinam denar, ki ga pri svojih že pripravljenih projektih krvavo potrebujejo, tudi v okviru 6. razpisa,« je nad 
delovanjem Službe vlade za lokalno samoupravo in regionalni razvoj RS zgrožen poslanec SLS Franc Pukšič. ...več 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 

MO SLS LJUBLJANA: JANKOVIĆ SE BOJI ENOTNE MESEČNE POLOŽNICE 

Ljubljana, 14. maj 2010 - V ljubljanskem Mestnem odboru Slovenske ljudske stranke se 
sprašujemo, ali bo župan Zoran Janković sam poravnal stroške nesmiselne ankete, katere 
edini namen je nadaljevanje  prikrivanja dejanske stopnje podražitev komunalnih storitev 
v zadnjih treh letih. »Pred približno letom dni je ljubljanski župan Zoran Janković 
Ljubljančanom in Ljubljančankam napovedal prehod na enotno mesečno položnico, sedaj, 
ko bi to lahko izvedel, pa si je očitno premislil in v predvolilnem letu snedel dano obljubo,« 
ugotavlja predsednik MO SLS Ljubljana Janez Žagar. ...več 

 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV NA JAVNI TRIBUNI V ŠENTJURJU O DEMOSU IN ARBITRAŽNEM 
SPORAZUMU 
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V torek, 11. maja, so Občinski odbori SLS, SDS in 
NSi v Šentjurju organizirali javno tribuno z 
naslovom »Dediščina Demosa in izzivi 
prihodnosti«, ki sta se je poleg predsednika SLS 
mag. Radovana Žerjava udeležila tudi 
predsednik SDS Janez Janša in predsednica NSi 
Ljudmila Novak. Na tribuni so obširneje govorili o 
zgodovini Demosa in okoliščinah, ki so pripeljale 
do osamosvojitve Slovenije. Soglašali so, da smo 
si Slovenci ustvarili državo sami z izraženo veliko 
večino. ...več  

 

SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
SAŠO BERTONCELJ IN ALJAŽ PEGAN 
V soboto, 15. maja, sta slovenska telovadca Sašo Bertoncelj in Aljaž Pegan na svetovnem pokalu kategorije A v 
Moskvi ponovno posegla po najvišji stopnički. Potem ko je prvi zmagal na konju z ročaji, je malo pozneje Aljaž Pegan 
na drogu ponovil njegov uspeh.  
Pegan je bil s svojim nastopom zelo zadovoljen, tako z oceno kot z uvrstitvijo, saj je ponovno dokazal, da še vedno 
sodi v sam svetovni vrh. Pred poletnim počitkom bo še en mesec treniral, nato pa se bodo po dopustu začele priprave 
na svetovno prvenstvo, je še povedal za STA.  
Bertoncelj pa se je v soboto veselil že svoje četrte zmage v svetovnem pokalu, obenem pa je tudi on pokazal, da lahko 
užene svetovno smetano. Po besedah Edija Kolarja, vodja moške ekipe, je v moški konkurenci Slovenija ob Rusiji 
edina z dvema zlatima kolajnama, kar ga še posebej veseli.  
Tudi mi čestitamo našima zlatima telovadcema in jima želimo lepo poletje! 

 
 

SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 
V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti 

Twitter, kjer boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično 
dogajanje. Spremljajte nas torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z mnenjem o 
arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino podmladka SLS Nove 

generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 
 

*** 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
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http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
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